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Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .  
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 maja 2007 r.  
4.Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb  
   mieszkańców gminy 
   Opinia komisji na sesję  
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2007 roku  
   Opinia komisji  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 6/07 z poprzedniego posiedzenia  został przyjęty przez komisję jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej , 
które to komisja przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak 
niŜej :  
- projekt uchwały Nr VIII/37/07 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Pęzinie Filia w 
  Barzkowicach – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ( jednogłośnie ) ,  
- projekt uchwały Nr VIII/38/07 w sprawie ustalenia planu sieci sześcioletnich szkół  
  podstawowych oraz granic ich obwodów – komisja projekt uchwały zaopiniowała   
  pozytywnie ( jednogłośnie ) , 
- projekt uchwały Nr VIII/39/07 w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów   
  przedszkolnych w szkołach podstawowych – komisja projekt uchwały zaopiniowała  
  pozytywnie ( jednogłośnie ) , 
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 - projekt uchwały w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony środowiska i  
   gospodarki wodnej na 2007 rok – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (  
   jednogłośnie ) , 
 - projekt uchwały Nr VIII/41/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/272/2006 Rady  
  Gminy z dnia 26 maja 2006 r. w sprawie ustanowienia pomników przyrody – komisja  
   projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ( jednogłośnie ) , 
- projekt uchwały Nr VIII/42/07 w sprawie zobowiązań w zakresie podjęcia zadań  
remontowych o wartości przekraczającej kwotę ustaloną w budŜecie gminy . 
Wójt Gminy – przedstawiając  uzasadnienie do tego projektu uchwały zaznaczył m.in. ,Ŝe 
rozbudowa tj. modernizacja obejmie taki zakres gdzie nie będzie wymagane zezwolenie na 
budowę w innych przypadkach trzeba będzie robić projekt techniczny i zadanie zapisać  w 
budŜecie .   
Radna Czwertlik – zgłosiła prośbę mieszkańców  o załoŜeniu nowych punktów świetlnych w 
Strachocinie i w Świętem za piekarnią , a radna Gajewska  na osiedlu i za szkołą  w Pęzinie . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał informację dotyczącą funkcjonowania transportu lokalnego 
i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców gminy . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Przewodniczący komisji jako mieszkaniec Grzędzic zgłosił prośbę  o  rozpatrzenie 
moŜliwości uruchomienia  dodatkowego kursu autobusy MZK z Grzędzic do Stargardu 
pomiędzy godziną 1000 - 1100 , poniewaŜ od godziny siódmej do jedenastej nie ma Ŝadnego 
połączenia  ,a równieŜ zostały polikwidowane kursy pociągów . 
Wobec braku uwag i pytań do w/w informacji przewodniczący  podał przyjętą opinię komisji 
do protokołu, jak niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała 
funkcjonowanie transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców 
gminy. 
Ad.5 
Skarbnik gminy omówiła informację z wykonania budŜetu gminy za pierwszy kwartał 2007 r.   
Komisja po rozpatrzeniu informacji przyjęła następującą opinię :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała wykonanie 
budŜetu gminy za okres od 1 stycznia do końca kwartału I roku 2007 .  
Ad.6 
Radna Czwertlik – poruszyła temat dotyczący złego wykonania ścieŜki rowerowej , bo jej 
zdaniem nie powinna była być odebrana do uŜytku . 
Wójt Gminy wyjaśnił  ,Ŝe w tej sprawie zostało wysłane pismo i jest obiecane ,Ŝe poprawią . 
 Przewodniczący komisji zapytał się czy opóźnienia w pracach związanych z inwestycją  w 
Grzędzicach , a  w stosunku do takiej samej inwestycji  w Pęzinie- gdzie widać rozpoczęcie 
prac - , nie ma  zagroŜenia co do  terminu zakończenia budowy  tej inwestycji . 
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe firma która prowadzi inwestycję w Grzędzicach  miała 
problemy z wodą , która stała na placu budowy , ale jak twierdzi kierownik budowy nie ma 
zagroŜenia co do terminu zakończenia budowy.  
Kolejno przewodniczący komisji  poruszył temat dotyczący pracowników , którzy w ramach 
prac interwencyjnych na terenie gminy koszą  róŜne tereny i  radny zapytał się  , czy nie 
mogliby okosić  wału przy boisku sportowym w Grzędzicach , bo ma odbyć się mecz z 
Pogonią .    
Wójt Gminy – odpowiadając na to pytanie poinformował ,Ŝe obecnie pracuje tylko dwóch 
kosiarzy i koszą  na terenie Koszewa w związku z BIESIADĄ.   
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Radny Kuźma – wspomniał ,Ŝe jest potrzeba zrobienia ławeczek przy boisku sportowym w 
Pęzinie , kolejno radny mówił o zapchanych studzienkach kanalizacyjnych , o dziurach na 
drogach  powiatowych w Pęzinie . 
Radny Zakrzewski – zapytał się , czy coś się zmieniło w sprawie budowy chodnika w 
Witkowie . 
Wójt Gminy – wyjaśnił , Ŝe ze strony gminy zostało zrobione wszystko tylko powiat powinien 
wywiązać się ze swoich zobowiązań . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie komisji . 
 
 
 
Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                       Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                         Data podpisania :  
2007.05.21                                                                                       2007.06. ………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


